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 Jaarverslagen K.V. de Meeuwen 2023 

 Bestuur 

 Het bestuur van KV de Meeuwen bestond in 2023 uit:  

 ●  Erik van Hulsteijn  interim-voorzitter 
 ●  Rudie van Emous  penningmeester  
 ●  Ilse van den Hazel - Ouwerkerk  secretaris  
 ●  Robin van den Bor  korfbalzaken  
 ●  Anouk van Emous  activiteiten  
 ●  Anneke Schuit - Schipper  kantine 
 ●  Sander Fixe  algemene zaken  

 Het  afgelopen  jaar  begon  als  een  stabiel  jaar  binnen  het  bestuur.  Met  Sander  en  Ilse  als 
 aanvulling  draaide  het  goed.  Helaas  werd  door  medische  omstandigheden  Rudie  tijdelijk  niet  en 
 later  minder  inzetbaar.  Op  de  positie  van  penningmeester  was  dit  een  probleem.  Gelukkig  is 
 Jantina  Bartholomee  -  Tibbesma  bereid  gevonden  Rudie  te  ondersteunen.  Begin  2024  heeft  ze 
 aangegeven  de  taak  van  penningmeester  over  te  willen  nemen  van  Rudie,  in  afwachting  van 
 een  positief  bericht  vanuit  de  ALV.  Op  deze  manier  kan  Rudie  zijn  tijd  en  energie  besteden  aan 
 het financiële aspect rond de nieuwe sporthallen. 
 In  de  afgelopen  ALV  heeft  Erik  aangegeven  de  taak  van  voorzitter  te  willen  neerleggen.  Tot  op 
 dit  moment  is  er  nog  geen  opvolger  gevonden.  Gelukkig  heeft  Erik  aangegeven  als 
 interim-voorzitter in elk geval het jaar 2024 te willen afmaken. 

 Het  is  voor  onze  club  echt  belangrijk  dat  er  een  voorzitter  is.  Er  zal  dus  actief  gezocht  moeten 
 worden  naar  een  opvolger  van  Erik.  Dus  ken  of  ben  jij  degene  die  een  goede  voorzitter  zou 
 kunnen zijn, neem contact met ons op. 

 Al  met  al  is  het  een  stabiel  jaar  geweest  binnen  het  bestuur.  Echter,  binnen  de  vereniging  zien 
 we  af  en  toe  een  hoop  onrust,  zeker  rondom  de  plannen  voor  het  bouwen  van  een  nieuwe 
 sporthal  en  kantine.  Hier  zien  we  ook  op  sociale  media  verschillende  berichten  voorbij  komen 
 waar  wij  in  meer  of  mindere  mate  achter  kunnen  staan.  Daarnaast  merken  we  dat  er  op  veel  te 
 veel  plaatsen  in  de  vereniging  een  tekort  is  aan  vrijwilligers.  Gelukkig  wordt  er  telkens  weer  iets 
 opgepakt maar extra vrijwilligers blijven hard nodig. 

 Hierover  is  ook  gesproken  tijdens  de  bestuursvergaderingen.  Daarnaast  is  er  veel  gesproken 
 over  de  plannen  van  de  gemeente  betreffende  de  nieuwe  sporthallen.  We  zijn  erg  tevreden  over 
 de bijzondere algemene ledenvergadering die heeft plaatsgevonden. 

 Belangrijke punten die op vergaderingen aan bod komen zijn: 
 ●  Stand van zaken rondom de nieuwe sporthallen 
 ●  Stand van zaken binnen commissies 
 ●  Gastsprekers vanuit de vereniging (commissies of bepaalde activiteiten) 
 ●  Financiën  
 ●  Sponsoring 
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 ●  Technisch beleid 
 ●  Invulling vrijwilligerstaken 
 ●  Kantine 

 Daarnaast  zijn  er  nog  vele  grotere  en  kleinere  acties.  Denk  aan  een  gezonde  sportkantine  ,  een 
 veilige sportvereniging  ,  open club subsidies  en nog  veel meer activiteiten.  

 Mocht  je/u  geïnteresseerd  zijn  hoe  een  vergadering  bij  de  Meeuwen  gaat,  wat  we  bespreken  en 
 ook  wat  jij/u  kan  betekenen  voor  de  vereniging?  Spreek  ons  aan  en  we  kunnen  er  samen  naar 
 kijken. 

 Namens het bestuur, 
 Ilse van den Hazel - Ouwerkerk 
 secretaris KV de Meeuwen 
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 Technische commissie 
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 Jeugdcoördinaat 
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 Scheidsrechterscommissie 
 Samenstelling commissie: 

 Anita Malestein 
 Robin van den Bor 
 Sjaak van der Lee 

 Naast  de  indeling  van  de  scheidsrechters  voor  alle  thuiswedstrijden  in  het  breedtekorfbal 
 hadden  we  dit  jaar  weer  een  uitdaging  voor  wat  betreft  de  invulling  van  de  scheidsrechters.  Bij 
 het  wedstrijdkorfbal  (C1,A2,  S2,S3)  wordt  er  steeds  vaker  geen  scheidsrechter  aangewezen 
 vanuit de bond. 

 Het  is  uiteindelijk  gelukt  om  alle  wedstrijden  te  voorzien  van  een  scheidsrechter  zodat  iedereen 
 zijn of haar wedstrijd kon spelen. 

 Wij  willen  iedereen  bedanken  voor  zijn  inzet  dit  seizoen.  Het  wordt  enorm  gewaardeerd  dat  jullie 
 beschikbaar zijn en deze taak op jullie wilden nemen. 

 Om  nog  meer  leden  enthousiast  te  maken  om  te  gaan  fluiten  hebben  we  een  avond 
 georganiseerd  die  Sjaak  van  der  Lee  heeft  georganiseerd.  Sjaak  zal  ons  aankomend  jaar  ook 
 gaan helpen om nieuwe scheidsrechters op te leiden. 

 Door  inzet  van  scheidsrechters  van  buitenaf  hebben  we  het  doel  gehaald  en  geen  puntenaftrek 
 gekregen. 
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 Toernooicommissie 

 Toernooien 2023 

 Schoolkorfbaltoernooi 

 Op  15,  16  en  17  mei  2023  vond  het  schoolkorfbaltoernooi  plaats.  Het  was  een  succesvolle 
 editie  met  enkele  honderden  deelnemers.  Nieuw  dit  jaar  was  dat  teams  door  het  insturen  van  de 
 leukste  teamfoto  een  etentje  bij  pannenkoekenhuis  Hans  en  Grietje  konden  winnen.  Dit  leverde 
 een  heleboel  originele  foto's  op.  Een  geslaagde  actie!  Ook  voor  het  eerst  dit  jaar  maakte  de 
 commissie  gebruik  van  Tournify  voor  het  plannen  van  de  wedstrijden  en  het  beschikbaar  stellen 
 van  wedstrijdinfo  via  een  app.  Een  mooie  professionaliseringsslag.  Wellicht  dat  we  Tournify  in 
 het  vervolg  ook  kunnen  gaan  inzetten  om  scheidsrechters  de  uitslagen  te  laten  doorgeven.  De 
 vrijwel  ongewijzigde  commissie  is  bij  schrijven  van  dit  stuk  alweer  volop  bezig  met  de 
 voorbereiding voor de editie van 2024. 

 Blacklight evenement 
 In  het  kader  van  de  Open  Club  subsidies  hebben  we  afgelopen  jaar  voor  het  eerst  een 
 evenement  georganiseerd  met  vier  andere  sportverenigingen:  SDC,  OMS,  Triton  en  TVP.  In  de 
 door  blacklight  verlichte  Meeuwenhal  konden  deelnemers  op  25  mei  2023  meedoen  aan  een 
 potje  tafeltennis,  volleybal  en  monokorfbal.  De  reacties  waren  erg  positief  en  er  komt  op  2  mei 
 2024 een tweede editie. Namens de Meeuwen ben ik (Koen) aangesloten. 

 Sportmarathon 
 Ook  dit  jaar  vond  op  de  zaterdagmiddag  weer  het  onderdeel  korfbal  plaatst  tijdens  de 
 sportmarathon.  Robin  van  den  Bor  heeft  de  organisatie  hiervan  op  zich  genomen  en  heeft  een 
 groot  aantal  scheidsrechters  weten  te  mobiliseren.  Zoals  het  hoort  heeft  De  Meeuwen  het 
 onderdeel korfbal gewonnen. 

 Broekhuis Veluwecup 

 Afgelopen  jaar  vond  de  tweede  editie  van  de  Broekhuis  Veluwecup.  Gesponsord  door 
 Broekhuis  met  teams  van  de  Veluwe.  De  organisatie  was  in  handen  van  Robin  van  den  Bor, 
 Stefan  Kuiper,  Jesse  van  Os,  Wouter  van  de  Hee  en  Raymond  Knoppert.  De  A-  en  B-selectie 
 deden  mee  aan  het  toernooi,  er  werd  gespeeld  in  poules  van  vier.  Daarnaast  konden  andere 
 jeugdteams  (C  t/m  F)  meedoen  aan  clinics.  Deze  werden  gegeven  door  de  selectie,  waarvoor 
 dank!  De  selectie  speelde  zelf  op  zaterdag  een  3-kamp  tegen  Oost-Arnhem  en  Spirit.  Editie 
 2023 was een drukbezocht en geslaagd toernooi! 

 Koen Arendsen 
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 Zaalcommissariaat 
 Jaarverslag zaalcommissariaat 

 Ten  eerste  willen  wij  alle  zaalcommissarissen  die  het  afgelopen  jaar  weer  hun  diensten  hebben 
 gedraaid erg bedanken. Fijn dat jullie er weer waren! 

 Afgelopen  jaar  is  het  aantal  zaalcommissarissen  gestegen  met  zeven  nieuwe  vrijwilligers.  Ook 
 is  er  dit  jaar  een  WhatsApp  groep  aangemaakt  waarbij  iedereen  vragen  kan  stellen  of  tips  kan 
 geven.  Ook  wordt  deze  app  gebruikt  om  te  ruilen  in  diensten.  We  zien  dat  deze  appgroep 
 steeds  meer  wordt  gebruikt  dus  dit  is  een  positieve  ontwikkeling.  Desondanks  dat  het  aantal 
 zaalcommissarissen  gegroeid  is  het  afgelopen  jaar,  lukt  het  nog  niet  altijd  om  elke  dienst  in  te 
 vullen. Daarom gaan wij voor volgend zaalseizoen weer op zoek naar nieuwe vrijwilligers. 

 Doelstellingen: 

 -  Vinden van een coördinator zaalcommissariaat 
 -  Vinden van meer vrijwilligers 
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 Kantinecommissie 

 Samenstelling commissie 

 -  Kasper van den Hoorn 
 -  Anita de Vries – Asscheman 
 -  Albert Bijsterbosch 
 -  Anneke Schuit – Schipper 

 Resultaten 

 We  kunnen  terugkijken  op  een  mooi  jaar.  Er  zijn  mooie  feestjes  georganiseerd  en  gevierd  in  de 
 kantine.  We  zijn  ontzettend  dankbaar  voor  alle  vrijwilligers  die  weer  in  de  kantine  hebben 
 geholpen.  Met  de  hulp  van  al  deze  vrijwilligers  is  het  gelukt  om  de  kantine  bezetting  bijna  altijd 
 op  orde  te  hebben.  Ook  is  het  mooi  om  te  zien  dat  er  weer  toestroom  is  van  nieuwe  vrijwilligers. 
 Die kunnen we ook goed gebruiken om onze kantine open te houden. 

 Vorig  jaar  hadden  we  als  doelstelling  om  de  kantine  een  opknapbeurt  te  geven.  Dat  is  inmiddels 
 gerealiseerd.  De  kantine  heeft  een  mooie  schilderbeurt  gekregen  waardoor  het  er  allemaal  weer 
 veel  frisser  uitziet.  Ook  zijn  de  tafels  en  stoelen  vervangen  en  is  de  bar  een  echte  eyecatcher 
 geworden. Er is veel werk verzet en we zijn trots op het mooie resultaat. 

 Ook  dit  jaar  hebben  we  helaas  onze  inkoopsprijzen  zien  stijgen.  Deze  stijging  is  niet  gering  en 
 daarom  zullen  we  dit  ook  moeten  doorvoeren  in  onze  verkoopsprijzen  om  deze  stijging  van 
 kosten te compenseren. 

 Het  afgelopen  jaar  hebben  we  ook  te  maken  gehad  met  veel  controles  in  de  kantine. 
 Aankomend  jaar  zullen  we  extra  aandacht  besteden  om  alle  kantinevrijwilligers  het  certificaat 
 ‘Instructie  Verantwoord  Alcohol  schenken’  te  laten  behalen.  Een  deel  van  de  vrijwilligers  heeft 
 dit  certificaat  al  behaald.  Echter,  er  moeten  ook  nog  een  heel  aantal  vrijwilligers  dit  certificaat 
 behalen.  Daarnaast  hebben  we  een  document  opgesteld  met  de  kantineregels.  Dit  document 
 zullen  we  met  alle  kantinevrijwilligers  delen  zodat  voor  iedereen  de  regels  en  uitgangspunten 
 van onze kantine duidelijk zijn. 

 Doelstellingen/ acties 

 -  Vergroten  van  het  aantal  vrijwilligers  zodat  er  meer  flexibiliteit  is  bij  het  maken  en 
 eventueel  aanpassen  van  het  kantinerooster,  maar  ook  voor  taken  m.b.t.  schoonmaken 
 en andere eenmalige of terugkerende werkzaamheden 

 -  Ook in het komende jaar zorgdragen voor een gezellige sportkantine voor jong en oud 
 -  Verhogen van onze prijzen om de gestegen inkoopsprijzen te compenseren 
 -  Kantinevrijwilligers het certificaat verantwoord alcohol schenken laten behalen 
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 MAD 
 Samenstelling commissie 

 Robin van den Bor  Sociale media 
 Thijs Zwaan 
 Gernand van Beek 
 Mika van den Hul 
 Wouter van de Hee  Penningmeester 
 Niels van de Bunt 
 Tim Hazeleger  Voorzitter 

 Er  is  in  het  afgelopen  jaar  een  wissel  geweest  in  de  commissie,  Nathan  Mosterd  heeft  MAD 
 verlaten en Gernand van Beek is toegetreden tot MAD 

 Resultaten; 

 Afgelopen jaar hebben we enkele acties op touw weten te zetten: 
 ●  Sfeeracties bij wedstrijden van Meeuwen 1 
 ●  Darttoernooi 
 ●  Bingo 
 ●  Nieuw spandoek 
 ●  Elke week een volle hoek 
 ●  Promotie op sociale media 

 Het  is  een  goed  jaar  geweest  waarin  we  paar  succesvolle  acties  hebben  georganiseerd  waar 
 we volgende jaren mee verder gaan! 

 Successen lopende seizoen: 
 ●  Bingo-avond 
 ●  Dart toernooi 
 ●  Sfeer tijdens wedstrijden 

 Uitdagingen voor de rest van het seizoen en voor het komende seizoen: 

 ●  MAD BBQ organiseren 
 ●  Onderhoud voor bepaalde spullen: 

 o  Trommels 
 o  Spandoeken 
 o  Geluidsinstallatie 

 Conclusie 
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 2023  was  een  erg  goed  jaar.  Met  MAD  stonden  we  elke  thuiswedstrijd  sterk.  Op  sociale  media 
 werd  er  goed  gepromoot.  We  hebben  leuke  dingen  georganiseerd,  het  darttoernooi  was  een 
 groot  succes  en  daarnaast  hebben  we  nog  leuke  feesten  gehad.  Met  MAD  willen  we  deze  lijn 
 voortzetten.  Het  wordt  wel  steeds  iets  moeilijker  mede  doordat  de  trommels  kapot  zijn  en 
 spandoeken oud beginnen te worden, en de geluidsinstallatie af en toe kuren heeft. 
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 Jeugdcommissie 

 De Jeugdcommissie van K.V. De Meeuwen bestond uit de volgende vrijwilligers: 
 Andrea  Jansen,  Elise  Roordink,  Hanneke  van  de  Bunt,  Naomi  Doppenberg  en  Annemarie 
 Nijhof. 

 In 2023 zijn de volgende activiteiten georganiseerd: 
 ●  Team  van  de  Week  (zaalseizoen)  Bij  thuiswedstrijden  Meeuwen  1  hebben  de  kinderen 

 van  de  F  en  E  meegelopen  met  het  1e.  De  kinderen  hebben  na  afloop  een  leuk 
 presentje gekregen. 

 ●  Zwemmen  bij  Bosbad  Putten  27  januari.  In  totaal  hebben  er  54  kinderen  uit  de  D  en  E 
 jeugd deelgenomen aan deze zwemavond. 

 ●  Bingo.  Op  10  maart  hebben  we  een  bingo  georganiseerd  voor  de  D  en  E  jeugd.  De 
 opkomst was heel goed. 

 ●  Paaseieren zoeken met bingo (29 maart) 
 Met de kinderen uit de F en Kangoeroes hebben we paaseieren gezocht en een bingo 
 gehouden 

 ●  Vossenjacht ( 12 mei) 
 In  totaal  hebben  38  kinderen  uit  de  E,  F,  Kangoeroes  gezocht  naar  3  vossen.  De  vossen 
 waren jeugdleden vanuit de D teams of hoger. 

 ●  Filmavond (3 november) 
 Bij deze activiteit waren 67 kinderen vanuit de D en E 

 ●  Sinterklaasfeest (november) 
 Voor  alle  kinderen  uit  de  F  en  kangoeroes  (ca.  23  kinderen)  had  Sint  een  cadeautje 
 geregeld. Deze hebben de kinderen gekregen tijdens Pietengym. 

 De  activiteiten  van  de  Jeugdcommissie  zijn  goed  bezocht.  Het  is  dan  ook  leuk  om  voor  zoveel 
 enthousiaste kinderen deze activiteiten te organiseren. 

 De Jeugdcommissie bedankt alle leden en ouders die bijgedragen hebben aan het organiseren 
 en het succes van de activiteiten. 

 De Jeugdcommissie 
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 Kampcommissie 

 Samenstelling kampcommissie 2023 

 De kampcommissie bestond voor het kamp in 2023 uit de volgende vrijwilligers; 
 ●  Jarin Bruinekreeft 
 ●  Sjoerd van Eijden 
 ●  Jolein Klinck 
 ●  Sterre Kroes 
 ●  Stefan Kuiper 
 ●  Henri Lubbersen 
 ●  Liesbeth Veldman 

 Het  kampcommissiejaar  begint  in  september  2022  met  het  aanvullen  van  de  commissie  en  een 
 start  te  maken  met  maken  van  plannen.  Met  een  inmiddels  goed  opgebouwd  draaiboek  worden 
 alle  stappen  besproken.  Dit  jaar  hebben  we  praktisch  alle  maanden  een  vergadering  gehad. 
 Met  op  het  eind  een  hogere  frequentie.  Gedurende  deze  vergaderingen  lopen  alle  processen 
 parallel  met  elkaar.  Van  activiteiten  uitwerken  tot  sponsoring,  van  promotie  tot  zaken  die  op  de 
 achtergrond geregeld worden. 

 Vanaf  1  maart  ging  de  inschrijving  open.  Altijd  weer  even  een  momentje.  Tot  aan  30  juni  is  het 
 alle  “i”tjes  bij  elkaar  rapen  en  in  de  laatste  maand  de  puntjes  erop  zetten.  Met  een  actieve 
 kampcommissie is dat een formaliteit. 

 Dan  is  het  30  juni.  Al  vroeg  staat  een  groot  deel  van  de  commissieleden  klaar  om  te  starten. 
 Later  op  de  dag  zijn  we  compleet.  Dit  jaar  verblijven  we  bij  ‘t  Kleine  Voordijk,  bij  de  familie  Van 
 Diest. We hebben hier fijne contacten en dat maakt het erg prettig samenwerken. 

 Alle  voorbereidingen  moeten  klaar  want  dit  jaar  komen  er  122  kinderen  op  het  kamp.  Van  F-jes 
 die  een  dagje  komen  tot  de  A-jeugd  waarvan  77  kinderen  tot  en  met  zondag  blijven.  We  gaan 
 geen  verslag  doen  van  de  activiteiten,  vraag  de  kinderen!  Het  was  weer  een  geslaagd  jaar, 
 waarbij we slechts één activiteit hebben moeten annuleren vanwege het weer. 

 Uiteraard  wordt  het  kamp  niet  alleen  door  de  kampcommissie  mogelijk  gemaakt.  Naast  de 
 commissie  staan  veel  personen  praktisch  permanent  beschikbaar.  Hele  dagen  helpen  bij  de 
 activiteiten/muziek,  de  nachten  doorbrengen  op  het  kamp,  helpen  bij  het  eten.  Zo  even  snel 
 geteld komen we wel op 30 personen extra! 
 Daarnaast  hebben  we  ook  de  sponsoren  die  hun  steentje  (lees  euro’s)  bijdragen,  ook  zonder 
 hen is het niet mogelijk om zo’n groot evenement te laten slagen. 

 Wij  willen  alle  kinderen,  ouders,  vrijwilligers,  sponsoren  en  die  we  vergeten  bedanken  voor  deze 
 mooie editie Meeuwenkamp 2023! 

 13 



 Jaarverslagen K.V. de Meeuwen 2023 

 14 



 Jaarverslagen K.V. de Meeuwen 2023 

 Commerciële zaken 
 In  2023  is  er  weer  van  alles  gebeurd  bij  commerciële  zaken.  Vooral  om  te  kijken  of  we  wat 
 shirtsponsoring konden verversen, omdat verschillende shirts toch wel verouderd waren. 

 Er  was  in  het  jaar  2022  veel  geïnvesteerd  in  een  sterke  basis,  waarbij  begin  dit  korfbalseizoen 
 de  grotere  sponsorcontracten  gestart  zijn  voor  de  hoofdsponsors  en  die  daardoor,  vanaf  dat 
 moment, drie jaar door zouden lopen. 

 Er  is  vooral  focus  geweest  op  de  jeugd  qua  shirtsponsoring  en  een  aantal  senioren  teams 
 (Meeuwen  3,  4,  Midweek  1  en  2).  Erg  prettig  om  te  zien  dat  verschillende  leden,  na  de  oproep 
 om  bedrijven  aan  te  dragen,  terugkoppeling  hebben  gegeven  voor  mogelijke  sponsors.  Daar  is 
 ook  veel  opvolging  aan  gegeven  en  shirtsponsors  mee  binnen  gehaald.  Een  aantal  nieuwe 
 sponsors zijn hieronder genoemd: 
 3ING  (A2),  Broekhuis  Groep  (D3),  De  Boer  Dakbedekkingen  (M3),  Installatiebedrijf  Gijsbertsen 
 (D4),  Kapsalon  Achterstraat  (F1,  F2,  F3),  Lubbersen  Accountancy  en  Advies  (A2),  Officebox 
 (M3),  Origineel  Pakket  (D1),  R  van  de  Kraats  Stukadoorsbedrijf  (D2),  SHS  Systems  (D5,  E4), 
 Tinctoria  Bloemen  (C4),  van  de  Brug  Int.  Tanktransport  B.V.  (A3,  MW1),  Verduyn 
 Stukadoorsbedrijf (E2), Visgilde Foppen (M3), Vliek Putten Mechanisatie (MW2). 

 We  zoeken  voor  nog  een  aantal  teams  een  nieuwe  sponsor,  waarbij  met  name  de  E-groep 
 (kleine teams) nog wel wat nieuwe shirts nodig zijn. 

 De afgelopen jaren hebben we ingezet in de zogeheten win-win samenwerkingen, zoals: 
 ●  Workz:  Leden  van  de  Meeuwen  die  via  Workz  aan  het  werk  gaan  krijgen  kortingsbonnen 

 van Korfbaltotaal en wij krijgen een vergoeding als de Meeuwen 
 ●  Studie  Hub:  Als  leden  van  de  Meeuwen  via  Studieweb  studiebegeleiding  krijgen,  zal  de 

 Meeuwen een X bedrag krijgen per lid 
 ●  Reislokaal: X percentage per geboekte reis van Meeuwenleden bij Reislokaal 
 ●  Foppen  Visgilde:  5%  van  ingeleverde  bonnetjes  in  de  Foppenbrievenbus  bij  de 

 Meeuwen krijgt de Meeuwen als vergoeding 
 ●  Broekhuis:  250  euro  per  verkochte  auto  aan  een  Meeuwenlid  en  25  euro  per 

 onderhoudsbeurt bij Broekhuis 
 ●  Guliker:  Indien  je  tankt  met  een  tankpas  van  Guliker  (is  aan  te  vragen  via  de  Meeuwen) 

 krijgen leden korting en krijgt de Meeuwen ook een bedrag.  

 Er  liggen  dus  nog  veel  kansen  op  deze  win-win  samenwerkingen  en  die  willen  we  in 
 samenwerking met PR het komende jaar toch echt nog beter bekend gaan maken bij de leden.  

 Een  van  de  grootste  uitdagingen  op  het  gebied  van  commerciële  zaken,  is  het  feit  dat  er  vrijwel 
 geen  commissie  is.  De  afgelopen  drie  jaar  wordt  dit  door  één  persoon  bemand,  maar  dit  is  echt 
 te  weinig.  Ik  wil  daarom  jullie  als  leden  vragen  om  te  kijken  of  je  hier  een  rol  in  wil/kan  spelen. 
 Het  gaat  niet  altijd  om  gesprekken  met  sponsors,  maar  ook  de  administratie  of  bepaalde  ideeën 
 aangeven  of  een  sponsormiddag/avond  organiseren.  Ik  hoop  en  reken  op  jullie.  Daarnaast  wil  ik 
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 ook  aangeven  dat  na  dit  seizoen  ik  zelf  stop  met  commerciële  zaken.  Ik  heb  de  tijd  nodig  als 
 voorzitter  en  voor  mijn  privé  leven.  Ik  hoop  daarom  dat  er  nieuw  elan  gaat  komen  om  dit 
 belangrijke werk door te zetten! 

 Alle sponsors, bestaande en nieuwe samenwerkingen: bedankt! 

 Erik van Hulsteijn (commerciële zaken) 
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 PR-commissie 
 Samenstelling commissie: 

 -  Marrit van de Kamp 
 -  Dorinda Kleijer 
 -  Charlotte Kroon 

 Afgelopen  jaar  hebben  Marrit,  Dorinda  en  Charlotte  de  PR  op  zich  genomen.  Samen  met  de 
 ondersteuning van bestuursleden zijn er verschillende activiteiten ondernomen. 

 Resultaten 

 Aan  het  begin  van  het  jaar  hebben  Marrit,  Dorinda  en  Charlotte  samengezeten  om  de  plannen 
 door  te  spreken  voor  het  komende  seizoen.  De  informatieverstrekking  voor  deze  activiteiten 
 werd  onder  andere  door  de  socials  gecommuniceerd.  Afgelopen  jaar  zijn  er  verschillende 
 inzamelacties  geweest  waar  geld  mee  opgehaald  kon  worden:  De  Grote  Clubactie  en  de  Rabo 
 Clubsupport.  Via  de  sociale  kanalen  hebben  wij  aandacht  gegeven  voor  deze  acties,  met  een 
 mooi resultaat. 

 Gedurende  het  seizoen  is  er  meer  aandacht  gegeven  aan  de  sponsoren  van  De  Meeuwen.  Via 
 de  verschillende  acties  die  de  sponsoren  aanboden  is  er  naar  de  buitenwereld 
 gecommuniceerd.  Daarnaast  horen  wij  veel  positieve  reacties  op  het  beeldmateriaal.  Leden 
 vinden  het  leuk  dat  zij  zichzelf  in  actie  terug  kunnen  zien.  Daarbij  zien  we  ook  dat  er  meer 
 volgers  bijkomen  op  de  socials  en  deze  volgers  de  content  ook  daadwerkelijk  bekijken  en  hierop 
 reageren. 

 Conclusie: 

 De  visie  voor  de  PR  commissie  om  de  gehele  club  te  gaan  betrekken  in  de  PR.  Door  kwalitatief 
 beeldmateriaal  in  te  zetten  willen  wij  gaan  professionaliseren  om  (nieuwe)  leden/sponsoren 
 enthousiast  te  maken  over  onze  club.  Daar  zullen  de  sociale  kanalen  een  grote  rol  in  gaan 
 spelen.  Hiervoor  zullen  er  rubrieken  opgezet  gaan  worden,  waarin  leden  aan  het  woord  zullen 
 zijn.  Wij  hopen  dat  wij  volgend  seizoen  met  een  mooi  team  kunnen  gaan  samenwerken  om  De 
 Meeuwen  weer  online  goed  op  de  kaart  te  zetten.  Volgend  seizoen  willen  wij  meer  draagvlak 
 gaan  creëren  voor  de  hele  vereniging.  Daarbij  willen  wij  doorgaan  om  alle  teams  in  het  zonnetje 
 gaan zetten. 

 Wij  willen  meer  aandacht  gaan  geven  aan  de  sponsoren  door  middel  van  foto’s  en  flyers.  Deze 
 acties zullen gaan gelden voor leden van jong en oud. 
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